
Goedemiddag, 
 
Op 3 december jl. stelde de VVD-fractie vragen over de discussie rondom het elektriciteitshuisje in 
Neerijnen. Deze mail is bedoeld als terugkoppeling op die vragen. 
 
Direct na het ontvangen van het bericht / de vragen is dit bestuurlijk ook met Liander gedeeld. De 
suggesties zijn meegenomen in de overwegingen van Liander. In de brief van 10 december jl. is 
aangegeven dat het verder opschuiven lastig is vanwege de gevraagde randvoorwaarden ten aanzien 
van de technische complexiteit, doorlooptijden en betrouwbaarheid van het net. 
 
Helaas heeft het “out of the box” denken geen andere, snellere mogelijkheden met zich meegebracht. 
Maar dank voor het initiatief om proactief mee te denken. 


